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MEDEDELINGEN BESTUUR, jaargang 19, nr. 7, 17 november 2022 

 

Geacht lid van Historische Vereniging voor de IJsseldelta ‘Jan van Arkel’, 

Hierbij ontvangt u een uitnodiging (inclusief agenda en stukken) voor een ingelaste algemene 

ledenvergadering (ALV) die wordt gehouden op dinsdag 29 november 2022 om 20.00 uur (inloop 

vanaf 19.30 uur) in de Johan van Mulkenzaal van De Stadskazerne (Oudestraat 216, 2e verdieping).  

  Deze ingelaste ALV is noodzakelijk wegens besluitvorming betreffende drie voorstellen rond 

de Kamper Almanak en één bestuursvoordracht. Tevens worden twee officiële mededelingen door 

het bestuur aan de leden gedaan. 

  U treft deze punten aan op onderstaande conceptagenda, evenals een toelichting waar 

nodig. Het bestuur zou een goede opkomst van leden bij de vergadering uiteraard zeer op prijs 

stellen. 

 

Agenda 

1. Opening (met vaststellen agenda) 

2. Mededelingen (algemeen en huishoudelijk) 

3. Verslag Algemene Ledenvergadering 19 april 2022 (ter vaststelling) – zie toelichting 

4. Voorstel exploitatieplan Kamper Almanak (ter besluitvorming) – zie toelichting en bijlage 

5. Voorstel aanpassing contributie i.v.m. exploitatieplan Kamper Almanak (ter besluitvorming) – zie 

toelichting  

6. Voorstel betaalde coördinator voor productie Kamper Almanak (ter besluitvorming) – zie 

toelichting en bijlage 

7. Bestuursverkiezing: voordracht nieuwe secretaris René de Ruiter en terugtreden oude secretaris 

André Westendorp 

8. Mededeling betreffende verkennende gesprekken samenwerking departement Kampen van de 

Maatschappij tot Nut van het Algemeen 

9. Mededeling betreffende verzoek bestuur Stichting Kamper Struikelstenen toetreding tot HV JvA    

10. Rondvraag  

11. Sluiting 

 

Wij verwijzen u graag naar de onderstaande toelichtingen en de bijlage en zien uw komst naar de 

ledenvergadering met plezier tegemoet. 

 

Namens het bestuur, 

Herman Broers, voorzitter 

 

Bijlage: - presentatie van het exploitatieplan Kamper Almanak op 13/10/22 

 

Mededelingen 
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Punten van toelichting 

ad. 3  Verslag van de Algemene Ledenvergadering op 19 april 2022. 

 

Aanwezig: 17 leden. 

m.k.a.: Tom de Wal, Alerieke van der Maat-Bosma, Berry Zandbergen, Victor en Anky 

Michielse, Cor Scheurwater 

1. Opening (met vaststellen agenda) 

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering. Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 

2. Mededelingen (algemeen en huishoudelijk) 

Na afloop is er koffie en thee voor rekening van de vereniging. 

3. Verslag Algemene Ledenvergadering 26 oktober en 2 november 2021 (ter 

vaststelling) 

De beide verslagen worden zonder aanpassingen en opmerkingen vastgesteld. 

4. Algemeen Jaarverslag 2021 (ter vaststelling, stukken: zie bijlagen) 

Het algemeen jaarverslag wordt zonder aanpassingen en opmerkingen vastgesteld. 

5. Verantwoording financieel beleid 2021, incl. kascontrole 2021, verslag 

kascommissie en vaststellen nieuwe kascommissie 

Er worden geen vragen over het financieel beleid gesteld. 

De kascommissie doet verslag en heeft de kas akkoord bevonden. 

De nieuwe kascommissie bestaat uit John van Zuthem en Theo van Mierlo. Als reserve 

meldt René de Ruiter zich. 

6. Voorstel contributiewijziging (zie toelichting in uitnodiging) 

De ALV gaat akkoord met de voorgestelde contributiewijziging. 

Theo van Mierlo stelt voor om niet weer 20 jaar te wachten, maar is het misschien een idee 

om de 5 jaar de contributie te indexeren. 

7. Voorstel wijziging portokosten (zie toelichting in uitnodiging) 

De ALV gaat akkoord met het voorstel voor wijziging portokosten. Theo van Mierlo vraagt ook 

hiervoor aandacht om dit bijvoorbeeld elke 2 jaar te indexeren. 

8. Voorstel wijziging beleid verspreiding Mededelingen (zie toelichting in uitnodiging) 

De ALV gaat akkoord met het voorstel voor verspreiding Mededelingen. 

9. Algemene toelichting op ontwikkelingen verenigingsjaar 2022 tot nu toe, incl. 

begroting. 

De penningmeester geeft een korte toelichting op de begroting zoals deze in de stukken voor 

deze AV is bijgevoegd. Deze begroting is voor een groot deel gebaseerd op de ervaringen 

van de afgelopen jaren, m.u.v. de uitgaven van het HT. Hiervoor zijn de druk- en 

papierkosten verhoogd als gevolg van de gestegen kosten. De doelstelling van het aantal 

leden lijken we dit jaar te gaan halen. Nog 15 leden te gaan. 

Als bestuur hanteren we een meerjarenbegroting waardoor we tijdig kunnen bijsturen (indien 

nodig). 

De post sponsoring zijn de sponsoren waarvan de logo’s in het HT zijn te vinden. Gezien 

waar het HT nu naar toe groeit (een meer lokaal publiekelijk blad) krijgen we vragen voor 

advertenties. De voorzitter geeft aan dat daar een potentieel kan liggen. Binnen het bestuur 

en vervolgens binnen de ALV zullen we hiervoor een principiële discussie kunnen voeren. 
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De voorzitter noemt een aantal ontwikkelingen binnen de vereniging. 

De ledenaanwas komt voor een groot deel door ons HT. Er is een toenemende activiteit van 

de werkgroepen te constateren. 

De oplage van het HT is verhoogd. Er vind redelijk wat na verkoop plaats. 

Het project ‘Freddy Schinkel’ zal in de maand juni resulteren in een expositie, verschijning 

van een ‘fotoboek’ en een ‘lezing’. 

We zijn als bestuur betrokken bij de gesprekken m.b.t. toekomst SNS historisch centrum. Op 

dit moment is daar weinig over mee te delen. Gedurende het traject kunnen we als bestuur 

een besluit van de leden moeten vragen. Hoe dit zal gaan ontwikkelen is op dit moment nog 

niets over te zeggen. 

De voorbereidingen voor het jubileumjaar 2023/2024 ( 50- jarig bestaan, waarvan 30 jaar als 

vrienden van het stedelijk museum en 20 jaar als HV Jan van Arkel) zijn gestart. Er is hiervoor een 

commissie in het leven geroepen die een en ander coördineert. 

10. Bestuursverkiezing (zie toelichting in uitnodiging) 

Neel Wijshake is per 1 januari in dienst van het Stadsarchief gekomen. Daardoor moest ze 

haar bestuursfunctie beëindigen. 

In Margreet Bos hebben we een opvolger bereid gevonden. Er zijn geen andere kandidaten 

aangedragen. De ALV gaat akkoord met haar benoeming als bestuurslid. 

De voorzitter bedankt vervolgens Neel voor haar inzet binnen het bestuur. 

11. Rondvraag 

Vraag: op de website staat het tijdstip en locatie niet vermeld. De secretaris geeft aan dat dit 

klopt. Dit is helaas er bij ingeschoten. 

Vraag: is het een idee om overleden leden te noemen in de ALV. We zullen dit in het bestuur 

bespreken en in de volgende ALV op terugkomen. 

Ter info: het materiaal dat wijlen Joop Kroon heeft uitgezocht en is door de familie 

overgedragen aan het Stadsarchief en HV JVA. In potentie ligt hierbij materiaal voor een 

publicatie over Kampen als garnizoensstad in de periode 1700 – 1990. 

Vraag: in hoeverre is het mogelijk om soms een QR-code op te nemen voor verdere digitale 

info. 

We zullen dit naar de redactie doorspelen. 

12. Sluiting 

De voorzitter sluit te vergadering om 20.45 uur. 

 

Voorstel: verslag vaststellen 

 

ad. 4, 5 en 6 Voorstel exploitatieplan Kamper Almanak (besluitvorming)  

 

Algemeen 

Het bestuur van HV JvA heeft in juni 2022 de Kamper Almanak (KA) overgenomen van het SNS 

Historisch Centrum / De Volksbank. Deze stap zal worden bekrachtigd in een overeenkomst met De 

Volksbank in december 2022, maar is reeds effectief. Deze stap kon het bestuur zelfstandig zetten, 

omdat er geen uitgaven gemoeid waren met deze overdracht die het mandaat van ons bestuur 

ontstegen. Dit geldt niet voor de voortzetting van de KA, ofwel productie, uitgifte en exploitatie. 

Daarover besluit de ALV. 
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  Het bestuur heeft een exploitatieplan ontwikkeld voor de KA dat via een 

inspraakavond/ledenraadpleging op 13 oktober j.l. is gepresenteerd aan de leden. Bij deze avond 

waren 35 leden aanwezig, die – zo mag gesteld worden – vrijwel unaniem enthousiast waren over de 

wijze van exploitatie die het bestuur voorstaat. Dit voorstel wordt door het bestuur derhalve met 

enthousiasme en steun van de betreffende leden die daar aanwezig waren aan de ALV voorgelegd. 

 

De presentatie die is gegeven op 13/10/22 is als pdf-document bijgevoegd. Wie dit document leest, 

zal naar verwachting voldoende kennis hebben van de plannen om – na wellicht een toelichting op 

verzoek bij één of enkele onderdelen – op de ALV tot besluitvorming te kunnen komen.  

 

Belangrijkste uitgangspunten van de exploitatie: 

- De KA wordt een betaalde uitgave, is niet meer gratis, en wordt gedrukt in een oplage van 800 

exemplaren (afhankelijk van vraag kan dat nog wijzigen). 

- De redactiecommissie verhuist mee naar HV JvA, maar NIET de betaalde coördinatoren van het SNS 

Historisch Centrum. Hiervoor is wel een budget opgenomen om een coördinator te kunnen 

aanstellen, evenals een voorstel tot invulling daarvan. 

- Er komt een proefperiode van twee edities (2023- en 2024), waarin de KA wordt omgezet naar de 

nieuwe situatie. Deze proefperiode is financieel gedekt, mede dankzij externe gelden die hiertoe zijn 

geworven. In deze jaargangen wordt toegewerkt naar nieuwe exploitatie op basis van 

lidmaatschap/contributie, vrije verkoop en advertentie-inkomsten. In jaargang 2025 beogen we met 

de KA als HV JvA op eigen kracht quitte speelt.  

 

Nadere details staan in het bijgevoegde pdf-document van de presentatie op 13/10/22. Het 

nadrukkelijke advies is deze presentatie goed na te lezen. 

 

Besluitvorming 

De besluitvorming op de ALV spitst zich toe op drie voorstellen van het bestuur waarover de ALV zich 

uit dient te spreken, te weten: 

1- het exploitatieplan zelf, voor de projectperiode van de eerste twee jaargangen (2023 en 2024). 

Hiertoe heeft het bestuur een geldbedrag kunnen reserveren waarmee twee jaargangen KA gemaakt 

kunnen worden, zonder dat de financiële huishouding van HV JvA grote risico’s en gevaren worden 

aangedaan. 

2- de contributiewijziging die het bestuur voorstelt, waarbij leden van HV JvA zich via hun 

lidmaatschap van de vereniging verzekerd weten van een exemplaar van de KA. Het betreft hier de 

invoering van een differentiatie: regulier lidmaatschap van 20 euro (tarief vastgesteld op ALV van 19 

april j.l.) ZONDER KA, of een lidmaatschap PLUS KA van 35 euro.  

  Belangrijk punt hierin dat niet in de presentatie zit: het bestuur wil leden met een plus-

lidmaatschap in de gelegenheid stellen maximaal twee extra exemplaren van de KA te kunnen 

bestellen tegen een gereduceerd ledentarief van 15 euro. Meer exemplaren mag ook, maar dan 

tegen het reguliere winkeltarief (20 euro per stuk). Dit om parallelle handel in de KA tegen te gaan 

die de vereniging en/of de boekhandel zou kunnen benadelen. 

3- aanstellen van de betaalde coördinator van de KA. 

Onze statuten verbieden dat de vereniging mensen in dienst neemt, dus dit zal hoe dan ook op basis 

van een freelance overeenkomst moeten gebeuren. Het voorstel voorziet erin dat Herman Broers 

(tevens coördinator van het Historisch Tijdschrift) deze taak op zich gaat nemen. Broers is evenwel 
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onbezoldigd voorzitter van de vereniging, hetgeen een conflicterend belang kan inhouden. 

Desondanks heeft het bestuur gemeend Broers hiervoor te willen voordragen, met nadrukkelijke 

steun van de redactie.  

  Vicevoorzitter Cor Scheurwater zal hierop tijdens de ALV namens het bestuur nader ingaan, 

zoals hij ook heeft gedaan tijdens de informatieavond van 13 oktober, waar ook dit deel van de 

plannen positief werd ontvangen. 

Voorstel: 

Het exploitatieplan voor de Kamper Almanak 2023-2024 en daarna, conform stukken en toelichting  

aan te nemen.  

 

ad. 5 Voorstel aanpassing contributie i.v.m. exploitatieplan Kamper Almanak (besluitvorming) 

Zoals blijkt uit het exploitatieplan (punt 4) wordt ten behoeve van de exploitatie KA een 

contributiedifferentiatie voorgesteld, zijnde: 

- regulier lidmaatschap: 20 euro per jaar 

- lidmaatschap PLUS KA: 35 euro per jaar, met mogelijkheid tot bijkopen van maximaal 2 extra 

exemplaren tegen gereduceerd tarief van 15 euro p.st.. 

Leden met een regulier lidmaatschap zonder KA betalen het winkeltarief voor de KA (20 euro). 

Voorstel: 

Contributiedifferentiatie ten behoeve van exploitatie KA als hierboven vaststellen. Deze differentiatie 

gaat in per 1 januari 2023 en leden wordt in de periode tot aan de eerstvolgende inning van de 

contributies (februari 2023) door het bestuur actief in de gelegenheid gesteld hun lidmaatschapsvorm 

te kiezen.    

 

ad. 6 Voorstel betaalde coördinator productie Kamper Almanak (besluitvorming) 

Het bestuur wil graag een betaalde coördinator aanstellen die de productie van de KA gaat leiden 

gedurende de overgangsperiode van de jaargangen 2023 en 2024. Het toegewezen budget hiervoor 

is 10.000 euro per jaargang incl. BTW.  

Het bestuur heeft Herman Broers, van beroep hoofdredacteur, auteur, boeken- en bladenmaker, 

gevraagd deze taak voor de projectperiode 2023-2024 op zich te nemen, waarbij na het eerste jaar 

een tussenevaluatie plaatsvindt.  

Omdat Herman Broers tevens voorzitter is van HV JvA wordt hierbij uitdrukkelijk vooraf toestemming 

hiertoe gevraagd aan de leden. 

Voorstel: 

Betaalde coördinator aanstellen binnen het aangegeven budget, en in de persoon van Herman Broers 

(dit met een positief advies hiertoe van de redactie van de Kamper Almanak) 

 

Nogmaals: Nadere details aangaande de punten 4-5-6 zijn te lezen in het pdf-document van de 

presentatie van het exploitatieplan op 13/10/22. Ons nadrukkelijke advies aan de leden is deze 

presentatie goed na te lezen. 
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ad. 7 Voordracht René de Ruiter als nieuwe secretaris, terugtreden André Westendorp 

Secretaris André Westendorp heeft te kennen gegeven terug te willen treden als secretaris van het 

bestuur van HV JvA. Het bestuur heeft René de Ruiter bereid gevonden de nieuwe secretaris te 

willen worden. André is inmiddels effectief gestopt, en René draait al enige tijd naar grote 

tevredenheid van het bestuur mee als aspirant-lid.  

Voorstel: het bestuur stelt voor René de Ruiter per direct te benoemen tot secretaris van HV ‘Jan van 

Arkel’. Indien hiertoe wordt besloten, treedt André op hetzelfde moment formeel terug.    

ad. 8 Mededeling: Departement Kampen van de Maatschappij tot Nut van ’t Algemeen 

De algemene ledenvergadering van het departement Kampen van de Maatschappij tot Nut van ’t 

Algemeen, kortweg NUTKampen, heeft onlangs besloten te willen komen tot opheffing van de 

vereniging. De ALV van ’t Nut heeft hierbij haar bestuur verzocht in contact te treden met het 

bestuur van HV ‘Jan van Arkel’ om te verkennen of, en zo ja in welke vorm, voortzetting van haar 

doelstellingen en geschiedenis via onze vereniging mogelijk is.  

Dat contact is inmiddels gelegd. Na enkele informele gesprekken acht het bestuur van HV JvA de tijd 

rijp de leden dit mede te delen en te melden welwillend te staan tegenover deze verkenning met 

NUTKampen. Op dit moment is het wachten op nadere voortgang van de interne procedures bij ‘t 

Nut waarna de verkenning een officiëler karakter kan krijgen.  

Conform onze verenigingsstatuten hoeft het bestuur voor deze verkenning zelf geen toestemming te 

vragen aan onze ALV, maar dient besluitvorming – afhankelijk van het te kiezen scenario – mogelijk 

wel via de ALV te lopen. Naar verwachting zal in de aanloop naar de reguliere ALV van april 2023 

meer duidelijk worden hoe en wat, en mogelijk op basis van een voorstel aan die ALV tot 

besluitvorming kunnen worden overgegaan. Het bestuur houdt de leden op de hoogte van de 

ontwikkelingen.  

ad. 9 Mededeling: verzoek bestuur Stichting Kamper Struikelstenen 

Het bestuur van de Stichting Kamper Struikelstenen heeft het bestuur van HV JvA verzocht om te 

onderzoeken of toetreding tot de vereniging mogelijk is in de vorm van een werkgroep. 

De stichting – waarvan alle bestuursleden en andere actieven lid zijn van HV JvA – heeft haar doel 

bereikt: Kampen heeft 54 struikelstenen gelegd op in totaal 26 locaties, waarmee dit 

totaalmonument dat herinnert aan het afvoeren en doden van de Kamper Joden en diverse 

verzetsmensen en andere slachtoffers van het nazi-geweld tijdens WO2 is voltooid. In historische zin 

is het monument af, nu rest slechts beheer, instandhouding en bescherming. Het stichtingsbestuur is 

van mening dat hiertoe geen zelfstandig lichaam zoals nu bestaat meer nodig is en benaderde het 

bestuur van HV JvA met de vraag of dit ook in werkgroepvorm vanuit HV JvA zou kunnen. De stichting 

Kamper Struikelstenen Kampen wil dan komen tot opheffing en overdracht, met medeneming van 

haar doelstellingen, mensen, website, historische gegevens en restkapitaal om voort te gaan als 

werkgroep van HV JvA.  

Het bestuur van HVJvA staat hier welwillend tegenover en voert hiertoe op dit moment verkennende 

gesprekken met de Stichting Kamper Struikelstenen over hoe dit te kunnen doen. Over dit punt zal 

mogelijk een voorstel ter besluitvorming worden voorgelegd aan de reguliere ALV van april 2023.   
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ANDERE INFORMATIE (NIET DE ALV BETREFFENDE) 

 

OPROEP  

Wie helpt Eva Vriend mee informatie te verzamelen over Schokker nazaten? 

 

Historicus en schrijver Eva Vriend werkt samen met het Zuiderzeemuseum (en geholpen door o.a. HV 

Jan van Arkel, Stadsarchief Kampen en de Schokkervereniging) aan een nieuw boek over de 

geschiedenis van de bewoners van Schokland, met name over de periode ná de ontruiming van het 

eiland in 1859. Hierin speelt Kampen een grote rol, omdat veel eilanders naar Brunnepe verhuisden. 

Om verhalen van de nazaten te verzamelen, vond op zaterdag 1 oktober in De Stadskazerne de 

Schokker Verhalenmarkt plaats, georganiseerd door het Zuiderzeemuseum, i.s.m. het Stadsarchief 

Kampen en HV JvA. De vele enthousiaste bezoekers hebben vele verhalen gedeeld met Eva, die 

daarmee zeker mee aan de slag gaat. 

 

In vervolg hierop zoekt Eva Vriend vrijwilligers om enkele deelaspecten voor haar uit te zoeken. 

Het gaat om:  

- het navlooien van het krantenarchief, aanwezig bij het Stadsarchief op Schokkers/Schokker 

nazaten gerelateerde berichten 

- het doornemen van notulenboeken en registers van bedeelden van het Katholiek 

Armbestuur op Schokkers/Schokker nazaten (goed leesbaar) 

Deze werkzaamheden kunnen uitgevoerd worden tijdens de openingsuren van het Stadsarchief 

Kampen (dinsdag en donderdag van 9.00 – 12.00 en 13.00 tot 16.00 uur). 

 

Belangstellenden om aan een van beide werkzaamheden deel te nemen, kunnen contact opnemen 

met Theo van Mierlo, tel. 06-25126173 / email: thmierlo@hetnet.nl. 

 

 

 

 

 

 

 

 BestuurBestuurBestuurBestuur: 

voorzitter  Herman Broers  

secretaris  André Westendorp 

penningmeester  John Wezenberg 

vicevoorzitter  Cor Scheurwater 

algemeen lid  Margreet Bos  

aspirant lid  René de Ruiter 

website   http://www.hvjanvanarkel.nl 

e-mail   info@hvjanvanarkel.nl  

 


